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Bestyrelsesmøde 

Referat fra d. 8. april 2020 kl. 17.00– 19.30 
Sted: Lykkebo   

Afbud sendes til gitte.ibsen@hedensted.dk 
 

Deltagere: forældre: Majbrit, Torben, Carola og Camilla. Personale: Bente, Lone. Ledelse: Mette, 
Katja og Gitte 
Afbud: Jakob 

Referent: Mette 

 
 

TID EMNE; Dialog, orientering, 
beslutning 

Referat: 

17.00-17.15 Velkomst ved Gitte, Katja og 
Mette 
Lidt godt til ganen 
 

 

17.15-17.30 Orientering om 
styrelsesvedtægt – 
Daginstitutioner med flere 
hus. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Da alle udover Torben, der er ny i bestyrelsen, 
fik gennemgået styrelsesvedtægten sidste år, 
har vi valgt at den sendes med referatet ud, og 
så kan bestyrelsesmedlemmerne bringe emner 
ind el. lign. til næste møde.  
 
Vi vil på hvert møde gennemgå et af følgende 
principper: 
 

 Fastsætte principper for dagtilbuddets arbejde 

 Fastsætte principper for samarbejdet mellem    
dagtilbud og hjem  

 Fastsætte principper for anvendelse af den 
afsatte budgetramme der vedrører børnene  

 Inddrages i arbejdet og evalueringen af den 
pædagogiske læreplan  
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Forretningsordnen  
 

 Inddrages i arbejdet med at skabe gode 
overgange for barnet  
 
Blev revideret og godkendt. 

17.30–17.45 
 

Valg til formand og 
næstformand. 
 
Tavshedserklæring 
 

Camilla blev valgt til formand og Carola blev 
valgt til næstformand. 
 
Tavshedserklæringen underskrives af alle 
tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer. 

17.45-18.15 Evaluering af AULA Bestyrelsen tilkendegav at Aula har nogle 
udfordringer, men også ting der fungerer godt. 
Det er et nyt system for alle, både forældre og 
personale, og det kræver tilvænning og 
tilretning. 
Den store udfordring er, at mange institutioner 
og skoler, har mange ønsker til ændringer/ 
tilretninger af Aula og derfor kan det tage lang 
inden det måske bliver imødekommet. 
 
Der var også en snak omkring, hvordan vi sikrer 
at forældrene bruger Aula. Får sig logget på og 
læst beskeder, nyhedsbreve mm. Alt skriftlig 
kommunikation foregår på Aula, og det er 
derfor meget vigtigt! 
 
På næste bestyrelsesmøde vil vi have en dialog 
om den gode kommunikation og fastsætte 
principper. 

18.15-18.25 
 

Billeder af 
bestyrelsesmedlemmerne 
Pause 

 

18.25-19.10 
 

Nyt fra ledelsen 
Bæredygtig arbejdskultur 
 
 
 
 

 
Vi er tre institutioner der er kommet med i et 
projekt “Bæredygtig arbejdskultur” Det handler 
overordnet om at vi skal arbejde med at 
vedligeholde det lave sygefravær vi allerede har 
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Evaluering af lærerplanerne 
 
Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

med fokus på trivsel og den gode 
kommunikation. 
 
Alle medarbejdere har haft et fyraftensmøde 
med stresscoach Lisbeth Fruensgaard, hvor de 
bl.a. fik et oplæg om god trivsel kontra stress, 
mestringsstrategier, energikar, det sorte hul og 
pausekultur.  
Vi arbejder videre med det på fælles 
personalemøder, hvor vi bl.a. også vil snakke om 
den gode kommunikation både i forhold til 
hinanden og til forældrene. 
 
Vi har også planer om en personaledag i 
september, hvor personalet i begge afdelinger 
tager afsted om formiddagen. Her vil vi opfordre 
til at forældrene så vidt det er muligt holder 
deres børn hjemme denne dag, og de børn der 
ikke kan holdes hjemme vil blive passet af vores 
vikarer og forældre der kan hjælpe. Ligeså vil 
der være en institutionsleder til stede fra en 
anden institution. 
Bestyrelsen tilkendegiver at de synes at det er 
en god ide og bakker op om det. 
 
Gør vi på et senere møde. 
 
Der er et stort ønske om at ”renovere” vores 
fælles kolonihave. Bl.a. et nyt hus med 
overdækning, shelters, toiletforhold og 
pusleplads. Der er økonomi til at vi kan starte op 
med projektet før sommerferien i år og så vil vi 
lave en to års plan for hvad der skal ske og 
hvornår. 
 
Lykkebo er stadig udfordret i forhold til 
børnetal. Vi får først fyldt alle pladser op sidst 
på året og i år betyder det at vi kommer til at 
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Sygefravær 
 

mangle næsten 4 børn. Vi har hørt at nogle tror 
at der ikke er pladser at få i Lykkebo, så vores 
bestyrelse opfordrer til at sprede budskabet om 
at der er pladser og også gerne gøre reklame. 
 
Vi snakkede om sygefravær under punktet 
Bæredygtig arbejdskultur, og tager emnet op 
igen på et senere møde. 

19.10-19.25 
 

Årshjul 
Datoer for 
bestyrelsesmøder: 
 
 
 
 
Generalforsamling: 
 

 
 
15.06.21 i Spiloppen 
18.08.21 i Lykkebo 
04.11.21 i Spiloppen 
07.02.22 i Lykkebo 
 
17.3.22 - tid, sted og program følger 

19.25-19.30 
 

Evt.  

 

 


